
Interpellation angående tandläkaren 

Först vill jag säga att en eventuell ombyggnation/renovering inte hänger på om vi har en tandläkare i 
huset eller inte. Det beslutet ska grundas på skicket av fastigheten och behovet av en bättre 
arbetsmiljö.  

När det kommer till frågan om ersättningslokal till tandläkaren så pågår förhandlingar mellan Leko 
och praktikertjänst och dessa är jag inte delaktig i.  


